
Referat	fra	Styremøte	i	Hedmark	Harehundklubb	
Myklegard	13.	Desember	2018	

_____________________________________________	
	
Tilstede:	Knut	Kjeverud,	Øyvind	Kolgrov,	Martin	Kjelsrud,	Hans-Olav	Engen,	Anders	Sundby-
Bråthen	og	Marianne	Grønvold	(referent).	
Forfall:	Anne	Gjulem	
	
	

1 Økonomi	
Per	i	dag	en	beholdning	på	189.147	kr	og	et	foreløpig	overskudd	på	5.572	kr.	
Det	foreligger	foreløpig	ikke	utbetaling	fra	Elverumsutstillingen	2018.	
	

2 Søknader	om	utstilling	2020	
Det	søkes	om	utstilling	lørdag	23.	Mai	og	lørdag	20.	Juni	2020.	
	

3 Alvorlige	klubb	interne	problemer	
3	av	styrets	medlemmer	har	siden	forrige	styremøte	trukket	seg	fra	sine	verv	som	
styremedlemmer	i	klubben	grunnet	personkonflikter	og	manglende	muligheter	til	
problemløsning.		Stor	uro	i	klubben	har	ført	til	at	en	betydelig	andel	av	klubbens	
medlemmer	har	meddelt	at	de	ønsker	å	skifte	klubb	pr.31.12.2018.			
Det	ble	fremlagt	forslag	på	styremøte	om	å	avholde	et	medlemsmøte	hvor	NHKF	
blir	invitert	til	å	delta	i	et	forsøk	på	å	få	ro	i	klubben.		
Saken	ble	behandlet	og	med	bakgrunn	i	tilgjengelig	informasjon	på	tidspunktet	
ble	forslaget	nedstemt	med	4	mot	2	stemmer.	

	
4 Neste	styremøte	

Sendes	ut	fra	leder	på	epost.	
	
	


